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Przygotowania do XL Walnego Zjazdu Delegatów SEP

29 listopada 2021 roku odbyło się kilka roboczych wizyt i spotkań związanych z XL Walnym
Zjazdem Delegatów SEP, który odbędzie się w dniach 22-25 września 2022 roku w Bydgoszczy.
W tzw. „zerowym” dniu WZD (22 września), zgodnie z tradycją w SEP, planowana jest dla
chętnych msza św. w Katedrze św. Marcina i św. Mikołaja w Bydgoszczy. Na spotkaniu w Kurii
Diecezjalnej Diecezji Bydgoskiej (fot.1) ustalono intencję mszy św. i uzgodniono możliwość
zwiedzania Katedry. W spotkaniu uczestniczyli: ks. Bronisław Kaczmarek (Wikariusz Generalny
Diecezji Bydgoskiej), ks. Grzegorz Nowak (Kanclerz Kurii) oraz kol. Piotr Szymczak (Prezes
SEP) i kol. Marek Magdziarz (Przewodniczący GKR SEP). W planowanej mszy św. będą
uczestniczyli również dwaj biskupi (elektrycy) oraz inni księża sympatyzujący z SEP.

Fot.1. Spotkanie w Kurii Diecezjalnej Diecezji Bydgoskiej. Od lewej: Marek Magdziarz, ks. Bronisław Kaczmarek, Piotr

Szymczak, ks. Grzegorz Nowak

Kolejne spotkanie odbyło się dziekanacie Wydziału Telekomunikacji, Informatyki i Elektrotechniki
Politechniki Bydgoskiej (fot.2). W spotkaniu uczestniczyli: prof. Tomasz Marciniak (Dziekan WTIiE
PBŚ), kol. Piotr Szymczak (Prezes SEP), kol. Aleksandra Konklewska (Sekretarz ZG SEP), kol.
Marek Magdziarz (Przewodniczący GKR SEP) oraz kol. Sławomir Cieślik (Przewodniczący KO XL
WZD SEP). Główny temat spotkania dotyczył włączenia się pracowników WTIiE (członków SEP) w
działania organizacyjne związane z WZD oraz ugruntowanie dalszej współpracy między
Wydziałem TIiE i SEP (szczególnie trwającej już kilkadziesiąt lat współpracy w organizacji
ogólnopolskiej olimpiady EUROELEKTRA). Dziekan ze zrozumieniem przyjął propozycję
współpracy w przyszłości i zadeklarował wsparcie w tych działaniach w miarę możliwości
Wydziału. Na Wydziale TIiE działa koło SEP pracowników oraz prężnie działające koło SEP
studentów.
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Fot.2. Spotkanie z Dziekanem Wydziału Telekomunikacji, Informatyki i Elektrotechniki Politechniki Bydgoskiej. Od

lewej: Marek Magdziarz, Tomasz Marciniak, Aleksandra Konklewska, Piotr Szymczak, Sławomir Cieślik (fot. Mścisław

Śrutek).

W Sali reprezentacyjnej JM Rektora Politechniki Bydgoskiej odbyło się spotkanie (fot.3), na którym
podpisano ramową umowę o współpracy między Politechniką Bydgoską i SEP (fot.4). Umowa ma
ugruntować kontynuację i rozwój wieloletniej współpracy PBŚ z SEP, mającej na celu promowanie
twórczych osiągnięć w dziedzinie elektryki, a także dążenie do doskonalenia kształcenia młodych
kadr tej dziedziny nauki i techniki. Koordynatorami współpracy zostali kol. Tadeusz Szczepański
(ze strony SEP, Prezes Oddziału Bydgoskiego SEP) oraz kol. Sławomir Cieślik (ze strony PBŚ,
Przewodniczący Rady naukowej dyscypliny automatyka, elektronika i elektrotechnika).

Fot.3. Spotkanie z Rektorem Politechniki Bydgoskiej. Od lewej: Marek Magdziarz, Aleksandra Konklewska, Piotr

Szymczak, Marek Adamski, Sławomir Cieślik (fot. Ryszard Wszołek).

Fot.4. Podpisanie porozumienia o współpracy między SEP i PBŚ. Od lewej: Piotr Szymczak, Aleksandra Konklewska,

Marek Adamski (fot. Ryszard Wszołek).

JM Rektor PBŚ prof. dr hab. inż. Marek Adamski bardzo życzliwie przyjął propozycję współpracy i
podkreślił, że podpisana umowa ma umocnić współpracę istniejącą od kilkudziesięciu lat. Rektor
wspomniał również o zasługach SEP w tworzeniu Uczelni, zwłaszcza w zakresie kształcenia
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inżynierów elektryków. Na spotkaniu dyskutowano również sprawę zorganizowania XL WZD SEP
w murach Politechniki Bydgoskiej. Profesor Adamski z wielkim zrozumieniem przyjął propozycję
żeby główne obrady zjazdu odbyły się w Auditorium Novum PBŚ. JM Rektor już wyraził zgodę na
to, żeby XL WZD SEP odbył się na Politechnice Bydgoskiej. Szczegóły będą na bieżąco omawiane
z udziałem przewodniczącego KO XL WZD SEP.

Po spotkaniu z JM Rektorem PBŚ delegacja SEP wizytowała otoczenie i aulę w Auditorium
Novum, m.in. przechodząc aleją autografów Rektorów Politechniki Bydgoskiej (fot. 5).

Fot. 5. W alei autografów Rektorów Politechniki Bydgoskiej. Od lewej: Piotr Szymczak, Aleksandra Konklewska, Marek

Magdziarz (fot. Sławomir Cieślik).

W drodze do bydgoskiego ratusza delegacja SEP przeszła uliczkami Starego Miasta, mijając
charakterystyczne punkty, np.: „Trzy Gracje” (fot. 6) oraz „Pomnik Flisaka” (fot. 7). Również
tradycją SEP jest to, że przy tym głównym wydarzeniu jakim jest WZD SEP, delegaci poznają
miasto i okolice z uwzględnieniem aspektów „elektrycznych”. W Bydgoszczy i okolicach
oczywiście tego typu atrakcje istnieją, ale niech to będzie niespodzianką dla uczestników
przyszłorocznego XL WZD SEP.

Fot. 6. Przy „Trzech Gracjach” w Bydgoszczy. Od lewej: Piotr Szymczak, Aleksandra Konklewska, Marek Magdziarz

(fot. Sławomir Cieślik).
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Fot. 7. Przy „Pomniku Flisaka” w Bydgoszczy. Od lewej: Piotr Szymczak, Aleksandra Konklewska, Marek Magdziarz

(fot. Sławomir Cieślik).

Właśnie w sprawach współpracy z włodarzami miasta Bydgoszczy odbyło się spotkanie z
Wiceprezydentem Bydgoszczy. Przed spotkaniem, przed ratuszem, Prezes SEP Piotr Szymczak
udzielił wywiadu TVP (fot. 8), w którym cały region kujawsko-pomorski dowiedział się, że w
przyszłym roku elektrycy z całej Polski spotkają się w Bydgoszczy.

Fot. 8. Prezes SEP Piotr Szymczak w TVP Bydgoszcz

W ratuszu bydgoskim, w spotkaniu uczestniczyli (fot. 9): Wiceprezydent Bydgoszczy Michał
Sztybel, kol. Piotr Szymczak, kol. Aleksandra Konklewska, kol. Marek Magdziarz i kol. Sławomir
Cieślik. To spotkanie było również bardzo owocne w ustaleniach związanych z ogólną
działalnością SEP oraz z organizacją w Bydgoszczy XL WZD SEP. Z inicjatywy Prezesa SEP Piotra
Szymczaka miasto Bydgoszcz rozważy możliwość nadania jednej z ulic imienia zasłużonego
członka honorowego SEP Zdzisława Bitnera (1909-1997). Wiceprezydent Bydgoszczy będzie
wspierał tę inicjatywę, ale właściwym adresatem w zakresie kompetencyjnym jest Rada Miasta.
Drugim ważnym uzgodnieniem jest zorganizowanie wystawy w centrum Bydgoszczy promującej
wszystkie oddziały Naszego Stowarzyszenia. Wystawa ta ma być eksponowana przez ok. dwa
tygodnie, w tym w czasie trwania XL WZD SEP. Do tej inicjatywy również pozytywnie odniósł się
Wiceprezydent Bydgoszczy i zadeklarował znaczną pomoc w jej organizacji.
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Fot. 9. Spotkanie z Wiceprezydentem Bydgoszczy. Od lewej: Marek Magdziarz, Michał Sztybel, Piotr Szymczak,

Aleksandra Konklewska, Sławomir Cieślik.

W godzinach wieczornych, po dość wyczerpującym dniu spotkań i wizyt, ale bardzo owocnych w
ustaleniach i decyzjach, odbyło się nadzwyczajne posiedzenie Zarządu Oddziału Bydgoskiego
SEP z udziałem Prezesa SEP Piotra Szymczaka, Sekretarz ZG SEP Aleksandry Konklewskiej i
Przewodniczącego GKR SEP Marka Magdziarza (fot. 10). W pierwszej części zebrania
Przewodniczący KO XL WZD SEP Sławomir Cieślik przedstawił aktualny stan w przygotowaniach
zjazdu. Zrelacjonował również ustalenia i decyzje podjęte w tym dniu w czterech ważnych
spotkaniach. W sprawie inicjatywy Prezesa SEP Piotra Szymczaka nadania jednej z ulic
Bydgoszczy imienia Zdzisława Bitnera odbyła się dyskusja zakończona podjęciem (jednomyślnie)
przez Zarząd Oddziału Bydgoskiego SEP uchwały o wystąpienie do Rady Miasta Bydgoszczy z
właściwym wnioskiem w tej sprawie.

Fot. 10. Zebranie zarządu Oddziału Bydgoskiego SEP. Od lewej: Maciej Domżalski, Aleksandra Konklewska, Tadeusz

Szczepański, Piotr Szymczak, Marek Magdziarz (tyłem), Edmund Rybiński (tyłem) (fot. Sławomir Cieślik).

W drugiej części posiedzenia Zarządu Oddziału Bydgoskiego SEP odbyła się burzliwa dyskusja na
tematy związane z aktualną i przyszłą działalnością Stowarzyszenia Elektryków Polskich.
Zaznaczono potrzebę ogólnopolskiej, ogólnostowarzyszeniowej dyskusji na temat przyszłości
SEP.

informację przygotował: Przewodniczący KO XL WZD SEP Sławomir Cieślik


